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ELTE  

IK HÖK Küldöttek 

Tárgy: Kommunikációs Bizottság elnöki pályázat 

TISZTELT KÉPVISELŐK!  KEDVES HALLGATÓK! 

Ebben a dokumentumban szeretném benyújtani a jelentkezésemet az ELTE IK HÖK 

Kommunikációs Bizottságának elnöki pozíciójára. 

 
Bemutatkozás és tapasztalatok 

Rózsár Réka, „Kavics” vagyok, másodéves programtervező informatikus hallgató. 

Meglehetősen sok tapasztalatom van a marketing és a média területén, mivel az ELTE előtt egy 

kereskedelmi akadémiára jártam. Itt a kezdetektől fogva megfogott a marketing, így mindkét 

szakmai gyakorlatomat e területen végeztem. Az egyiket Prágában, itt a SPORTISIMO s. r. o. 

(magyarul k. f. t.) nevű cégnek reklámszövegeket írtam és fordításokat készítettem. A másikat pedig 

Szlovákiában a Perfects s. r. o. nevű médiavállalatnál, ahol többek között piackutatást végeztem, 

valamint segédkeztem a Z-generációs marketingtervük újragondolásában. Egy diákcéget is 

vezettem, a társigazgató és marketingmenedzser pozíciókat betöltve, mellyel az Akadémia 

történetében a legtöbb díjat vittük el házon belül, és később a külföldi fordulóban is nyertünk 

díjakat. A szabadidőmbe is beférkőzte magát a szakmám, több mint négy éven keresztül különböző 

közepesen nagy elérésű (átlagosan posztonként 10-40 ezer megtekintés) közösségi média oldalakat 

vezettem. Sokáig az ELTE GTK-n terveztem továbbtanulni Kereskedelem és marketing szakon, 

mindössze az akadémia utolsó évében köteleződtem el az informatika mellett. Bár úgy érzem, jól 

döntöttem, azóta is életem szerves részét képezi a különböző marketing és média trendek nyomon 

követése, illetve az ehhez kapcsolódó kreatív feladatok végzése, és ezt nem is tudom elképzelni 

másként. 

Az egyetemen első szemeszteremben elvégeztem az Animátor- és Mentorképzéseket, majd 2024 

áprilisában jelentkeztem HÖK küldöttnek. Azt hiszem mondanom sem kell, hogy a 

Kommunikációs Bizottság ragadta meg első pillantásra a figyelmemet. Küldötté válásom után nem 

sokkal megpályáztam az épp megüresedett Vezető Grafikus tisztséget, amit azóta is betöltök. Az 

utóbbi évben rengeteg alkalmam volt közelről megfigyelni, később részt venni a Bizottság 

feladataiban és döntéseiben. Kívülről is látványos munkásságomból kiemelném az Önkormányzat 

új rendszeres programjaihoz tartozó logók és arculatok megalkotását, a 2024-es Gólyatábor pulcsi 

és póló dizájnjainak elkészítését, illetve az Önkormányzat közösségi médiafelületein megjelenő 
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posztok többségének grafikai munkáit. A nagyközönség számára láthatatlan munkáimból pedig 

szeretném megemlíteni a Grafika Munkacsoport újragondolását és új tagjainak toborzását, az 

Önkormányzat Instagram oldalának fellendítésébe tett munkámat, illetve az Önkormányzat számos 

programjának marketingtervezeteinek kigondolását, megvalósítását és időnkénti közzétételét a 

különböző platformjainkon. 

Küldötté válásomkor szinte azonnal kirajzolódott bennem, hogy a következő ciklusban 

szeretném megpályázni a Kommunikációs Bizottság elnöki pozícióját. Azóta is szívemen viselem a 

Bizottság sorsát és szeretnék minden tőlem telhetőt megtenni a KomBiz támogatásáért. 

Sablonok 

A Kommunikációs Bizottság egyik leggyakoribb és legkönnyebben orvosolható problémája az 

információvesztés. Amikor egy külső forrásból érkezik egy hír vagy esemény adata, előfordul, hogy 

a kimenő poszthoz lemarad néhány fontos információ, terem, időpont, vagy egy változás. Sajnos 

az is előfordul, hogy ezt sem a küldő fél sem mi nem vesszük észre.  

Erről a problémáról és esetleges megoldásairól sokat beszélgettünk Veréb Dávid Kristóffal, 

Galli Bencével, majd később Prekopcsák Rékával és Török Bálint Bencével. Addig a legtöbbjükkel 

eljutottunk, hogy sablonokra lenne szükség. Az ő véleményeiket is szem előtt tartva 

továbbgondoltam a dolgot, és arra jutottam, hogy írnék egy webalkalmazást, amelyen elérhetőek a 

különböző sablonok például a Szervező Bizottság programjaihoz vagy tanulmányi posztokhoz. Bár 

ez még nem egy teljesen kiforrott dizájn, az alábbi drótváztervhez hasonlóan képzelem el. A felelős 

személyek egy űrlapon keresztül beírhatják a szükséges adatokat, én pedig rendszeresen 

kiértékelném a beérkezett információkat, és tájékoztatnám a Bizottságot, valamint a Vezető 

Grafikust. Egy másik lapon pedig megtalálhatóak lennének a beérkezett, de még nem posztolt 

anyagok, így a felelős személyek meg tudnak győződni róla, hogy az információ biztosan eljutott a 

Bizottsághoz. Szerintem ez jelentősen csökkentené a jövőbeli hibalehetőségeket. 
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A Bizottság bevonása 

Nagyon fontos számomra, hogy a Bizottság tagjai betekinthessenek a munkába, 

beleszólhassanak a döntésekbe, és ha szeretnék, bekapcsolódhassanak a Bizottság minél több 

tevékenységébe.  

Szeretném kissé átszervezni a Bizottság jelenlegi munkacsoport-felosztását. A Discord- és 

Grafika Munkacsoportokat megtartanám jelenlegi formájukban. A Facebook/Instagram 

Munkacsoport mellé létrehoznék egy angol Facebook/Instagram munkacsoportot, amely a 

külföldieknek szánt tartalmakkal foglalkozna. Emellett létrehoznám a Facebook-csoportok 

Munkacsoportot, amely a hallgatók csoportjainkba való beengedésével foglalkozna, mivel ez a 

feladat a múltban néha elhanyagolódott. A TikTok Munkacsoportot pedig szeretném elindítani, de 

erről később bővebben is írok. 

Terveim között szerepel különböző nagyszabású projektek meghirdetése a Bizottság számára, 

melyeket bármelyik tag vagy tagok elvállalhatnak az év során – például a Kampuszvideó elkészítése. 

Szeretnék bevezetni egy rendszeres visszajelzési rendszert a Bizottságban. Ehhez egy Galli 

Bence által a Szervező Bizottságban alkalmazott űrlap ihlette rendszert használnék, amely 

lehetőséget adna arra, hogy minden tag – akár névvel, akár névtelenül – megoszthassa 

visszajelzéseit, kritikáit és ötleteit. Emellett minden hónapban kiemelném a legtöbbet dolgozó 

tagokat, és külön figyelmet fordítanék arra, hogy közéleti ösztöndíjat írjak ki azoknak, akik 

megérdemlik.  

Továbbá szeretnék rendszeres csapatépítőket és képzéseket szervezni a Bizottság tagjai számára. 
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Content calendar 

Egy másik örökös ellenségünk az idő. Szeretném, ha a Bizottság minden hónapban a lehető 

leginkább előre tudna tervezni, ezért havonta készítenék egy átlátható, naptárszerű, részben 

rugalmas tartalomnaptárat a releváns munkacsoportok számára. Ebbe bele szeretnék kalkulálni egy 

minimális csúszást is. Ezzel szeretném kiküszöbölni, hogy az időben leadott anyagok kikerülése 

csússzon, hogy elfeledkezzünk valamiről, vagy hogy inaktív legyen valamelyik médiumunk. Illetve 

úgy érzem ez sokat segítene a határidők és feladatok egyértelműsítésében. 

Eseménynaptár (event calendar) 

Úgy gondolom, hogy a novemberben bevezetett eseménynaptár, amely az Önkormányzat 

Facebook-borítójában kapott helyet, kifejezetten jól működik, ezért mindenképpen szeretném 

megtartani. Ugyanakkor szeretném egy kissé áttervezni és kiegészíteni bizonyos tanulmányi 

határidőkkel (pl. vizsgaidőszak, félév aktiválása stb.). Erről már egyeztettem Osztoics Doriánnal és 

Rosta Benjaminnal, akik támogatták az ötletet. 

Instagram 

Korábban előfordult, hogy az Instagram oldalunk egy kicsit háttérbe szorult a Facebookhoz 

képest. A jövőben szeretném, ha a két platform egyenlő figyelmet kapna. Emellett továbbra is 

rendszeresen szeretnék történeteket megosztani Instagramon és Facebookon az elérés fenntartása 

érdekében. Ennek kezelését a Facebook/Instagram Munkacsoport tagjaira vagy egy kijelölt 

személyre bíznám.  

TikTok 

Az ELTE IK HÖK TikTok-oldala küldötté válásom óta bizonytalan helyzetben volt. 

Szeretném, ha most ténylegesen elindítanánk ezt a projektet. Első lépésként felmérném a 

Bizottságon belüli érdeklődést, majd, ha szükséges, a Grafika Munkacsoporthoz hasonlóan nyitott 

munkacsoporttá alakítanám. A tartalmak típusáról és stílusáról nem szeretnék egyedül dönteni, 

inkább meghallgatnám az új bizottság és esetleg az Elnökség véleményét és ötleteit. A létrejövő 

TikTok-fiókhoz szeretnék kiírni a már egy előző pontomban említett projekteket, amelyeket bárki 

vállalhat és megvalósíthat. Ezeket elérhetővé tenném a Grafika Munkacsoport és a Pixel Media 

Group számára is. Emellett rendszeres ötletbörzéket tartanék és a platformhoz külön 

tartalomnaptárat vezetnék a hatékony működés érdekében. 

Egyéb ötletek 

Szeretnék rendszeresen tartalmakat megosztani, akkor is, amikor külső megkeresések éppen 

nincsenek, hogy ezekben az időszakokban se csökkenjen jelentősen az elérésünk. Az ilyen 

többlettartalmakról időnként ötletbörzéket tartanék.  
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Nagy lehetőséget látok az offline felületeink jobb kihasználásában. Szeretném a jelenleginél 

nagyobb mértékben használni őket, például plakátok készítésével az Önkormányzat rendszeres 

programjairól. 

 

Budapest, 2025. március 23. 

 Rózsár Réka 

 


